

Free Seminar. Raffle to follow.

免費講座·會後抽獎

## Getting to Know Major Imaging Tests & Their Differences

### 認識主要影像測試及其不同

Do you know the difference between a CT scan and a MRI?

And why sometimes one is preferred than the other?

Ms. Elizabeth Rose, NP from *i-Bridge Learning* will introduce and discuss major imaging tests and their differences. All are welcome!

您知道CT掃描和核磁共振之間的區別嗎？為什麼有時候需要做CT而不是核磁共振？

來自 i-Bridge Learning ( “我學·我橋” ) 的代表行醫護士玫瑰小姐將為

紐約探訪護士服務華埠退休居民社區服務會員

介紹主要影像測試及其討論它們的不同之處。

歡迎參與及提問。



Monday July 22, 2019 at 2 pm

2019年7月22日(星期一)下午2點

Location: 62 Mott St, New York, NY 10013

地點:中華公所,勿街62號

Inquires / Registration

垂詢及登記, 請聯絡:

(212)619-3073 (917)342-2978

info@i-bridge-learning.com

About “i-Bridge Learning”: a cross-cultural social venture founded in 2011 in the New York City committed to improving health literacy, promoting health awareness and stimulating cultural understanding in the public health field.

關於“我學·我橋”: 為一家跨文化的社會企業,以不同的專題教育及資訊分享活動服務社區,致力促進民眾認識保健常識及關注自身健康,並於公眾衛生領域內加強文化互通。

270 Madison Ave, 1203, New York, NY 10016

917-342-2978

About “VNSNY- CHINATOWN Neighborhood NORC”: a trusted community resource providing more than 1,200 members with a wide range of services, from recreational activities and classes on health and well-being to case management, assistance with advocacy and entitlements, and care to age in place successfully.

關於“紐約探訪護士服務華埠退休居民社區服務”: 一個為1200多名會員提供廣泛服務的社區機構,服務項目包括娛樂活動、健康和福利課程、案例管理、倡權和維權的協助以及輔助長者便利生活。

7, Mott St, New York, NY 10013  
(212) 619-3072